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1. Martin Hjelmberg, Tävlingskonsulent (Stibf). År 2012 infördes SIU, Svensk 
Innebandys Utvecklingsmodell av Svenska Innebandyförbundet. År 2014 togs 
beslut om att alla distrikt skulle anpassa sina tävlingsstrukturer efter SIU. Efter 7 
stycken möten runt om i Stockholmsdistriktet med innebandyföreningarna 
under 2014 beslutade Stibf:s styrelse att vi går över till en nivåbaserad 
seriestruktur med start säsongen 2015-2016 istället för den åldersbaserade 
seriestrukturen. 
 

2. Michael Lawitz, Föreningsutveckling (Stibf) gav oss en erfarenhetsbetraktelse 
från hans arbete med innebandyföreningar. Michael berättade något 
provocerande, att vi ledare ofta fokuserar på innebandyspelaren utan att ta 
hänsyn till föreningens policy, Spelarens sociala och fysiska förutsättningar. Allt 
för att optimera kortsiktiga resultat. Kanske finns det en förklaring i att endast 
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3. Alla deltagare delades upp i 4 stycken grupper och varje grupp fick i uppdrag att 

under 40 minuter ta fram 5 stycken utvecklingsområden/förbättringsområden 
gällande saker som relaterar till de röda seriernas förutsättningar och på vilket 
sätt (Hur?) de vill förändra och förbättra. Därefter samlades alla deltagare i stor 
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grupp och tillsammans gick vi igenom och diskuterade vad grupperna kom fram 
till. Nedanstående punkter är en sammanställning av denna diskussion. 

 
  

Utvecklingsområden / 

Förbättringsområden 

 

Hur kan vi förändra ?  

A. Uppstartsmöte. Förbundet bör skapa förutsättningar för 
ledarna i de olika röda nivåerna att kunna 
träffas innan serierna drar igång. På detta 
sätt skapas ett forum där ledarna för de 
olika lagen i de olika serierna lär känna 
varandra och kollektivt får samma bild av 
À]ol�v�_d�Ào]vP�lµo�µ�_��}u��l���
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denna serie så att vi undviker att vissa 
ledare kommer med syfte att vinna 
matcher till varje pris. Om ledarna får en 
bättre relation med varandra skapas 
bättre förutsättningar för ledarna att 
kontakta varandra innan matcherna för 
att stämma av gällande nivån på laget. 

B. Låsa gränser mellan färgerna. Lag och spelare ska endast få spela inom 
ett bestämt färgsegment.  

C. Generell dispens på x st spelare 
som får flytta mellan nivåerna 
alternativt en begränsning på 
varje spelare gällande hur många 
olika nivåer man ska kunna flytta 
mellan. 

Gruppen var överens om att de flexibla 
förutsättningarna för att kunna flytta 
spelare ibland missbrukas. Lag deltar i 
matcher på en nivå där flertalet spelare 
deltagit på en mycket högre nivå under 
säsongen. Förslag inkom därför om att 
Förbundet måste bli tydligare med sina 
rekommendationer samt även sätta upp 
regler för på vilket sätt spelare ska tillåtas 
flytta mellan olika nivåer. 
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D. Mer utbildning av ledarna. 
Hårdare krav från förbundet. 

Alla verkade eniga om att ledare på den 
röda nivån måste genomgå mer 
utbildning för att förstå alla delarna i 
Svenssonmodellen och hur de hänger 
ihop. Det är framför allt utbildningssteget 
som heter Människan som är viktigt att 
fler (alla) genomgår. Förslag som kom 
upp under denna punkt var:  

- Förbundet bör ställa hårdare krav 
på föreningarna om att de måste 
ha utbildade ledare.  

- h��]o�v]vP�v�_D�vv]�l�v_��}����

vara obligatorisk för att på sikt få 
leda matcher på röd nivå. 

E. Byt färg på nivåer Färgindelningen blir otydlig med mörkröd 
och ljusröd. Ersätt med andra färger. 

F. Bättre info till ledarna från 
Förbundet. 

Inför innevarande säsong så gick det ut 
instruktioner (rekommendationer) till alla 
föreningar gällande hur de bör tänka 
inför hur lag anmäls på de olika nivåerna. 
Det har fungerat ganska bra för det mesta 
men ibland uppstår tydliga 
missbedömningar där hela lag som spelar 
på exempelvis Mörkröd Svår nivå även 
spelar matcher på betydligt lägre nivåer. 
Informationen med rekommendationer 
och eventuella regler ska gå direkt ut till 
både ledare och föreningar. Där måste 
det tydligt framgå att spelare/lag inte kan 
spela matcher på ett obegränsat antal 
nivåer. 
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G. Ledarutbildningar bör erbjudas på 
distans. 

En stor utmaning är att få tid/prioritera 
utbildningar. Mer distansutbildningar kan 
vara en lösning. Det framkom även 
önskemål om att utbildningar bör kunna 
arrangeras både efter tävlingssäsongen i 
april/maj samt även innan serierna drar 
igång i augusti/september. 

H. Skapa forum för dialog mellan 
ledare i alla distriktets föreningar 
och möjligheten att dela med sig 
av goda exempel. 

Ett forum, till exempel på Stibf:s hemsida 
och där skulle ledare i de röda serierna 
kunna dela med sig av erfarenheter och 
kunna ha en dialog med varandra under 
säsongen. 

I. Bättre uppföljning av resultat Förbundet måste i större utsträckning 
följa upp resultaten i matcherna och där 
det visar sig att samma lag har resultat 
som är ojämna i sina matcher så bör 
förbundet agera med personlig kontakt 
med ledare i det aktuella laget. 

 
Vi på Stockholms Innebandyförbund vill uttrycka vårt stora tack till er som närvarade på 
detta möte. Det var en mycket trevlig och konstruktiv diskussionskväll med många bra 
förslag och efterföljande diskussioner i positivt klimat. 
 
Ovanstående minnesanteckningar distribueras nu ut till alla som deltog och även till de 
personer som ingår i förbundets tävlingskommitté för vidare diskussioner och beslut. 
 
Vid Pennan, Torbjörn Lundin 
 
 


